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 Vergadering : Algemeen Bestuur 

Datum : 11 maart 2024 

Locatie : Kantoor ODR in Tiel   

 

  

 

 

Aanwezig : dhr. Neven (Buren), mevr. Wichgers (Culemborg), Dhr. Van Wolfswinkel (Neder-Betuwe), dhr. Groen (Tiel), mevr. Hartman (West Betuwe), dhr. Van 

Neerbos (West Maas en Waal), dhr. Vlekke (ODR, secretaris), dhr. Oerlemans (ODR), mevr. Wensink (ODR). 

Afwezig : Dhr. Zondag (Voorzitter, Zaltbommel), dhr. De Raaf (Maasdriel), dhr. Zoet (Provincie) 

 

 

Punt Omschrijving  

01 Opening en vaststellen agenda  Mevrouw Wichgers opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  

 

De heer Zondag, De heer De Raaf en de heer Zoet zijn afwezig. Deze drie hebben een schriftelijke reactie gegeven op de 

vergaderpunten (deze zijn als bijlage bij de notulen gevoegd). 

Mevr. Hartman en de heer Van Wolfswinkel (tot 16.00 uur) sluiten digitaal aan.  

02 Besluitenlijst vergadering 

27 november 2023 

Er zijn geen opmerkingen m.b.t. de besluitenlijst.  

 

Het AB stelt de besluitenlijst van de vergadering van 27 november 2023 ongewijzigd vast. 

03 Ingekomen post en 

mededelingen 

Er is geen ingekomen post en er zijn geen ingekomen mededelingen. 

 

Mededeling ter vergadering: 

- De heer Zondag stopt per 1 oktober als voorzitter van het AB en het DB. Het verzoek wordt gedaan aan de gemeente 

Zaltbommel om na te denken over een nieuw DB-lid. 

04 Voortgang IBP: 

Robuustheidseisen 

Omgevingsdiensten 

De heer Oerlemans geeft een presentatie over robuustheid en de duiding van het plan van aanpak.  

 

Dhr van Wolfswinkel geeft aan dat hij liever gen fusie ziet. Liever niet buiten de regio. Kleinere afstand/nabijheid is heel 

belangrijk voor Neder Betuwe. Hij wil het graag binnen de regio oplossen. 

 

De heer Slootweg wil weten wie hier uiteindelijk in de lead is. Het Rijk of de Provincie? Ook wil hij weten wat er gebeurt 

als we niets doen. Hij geeft verder aan dat de omzetredenering krom is. Het lijkt wel een prikkel om te verkwisten.  

De heer Vlekke geeft aan dat de directeuren van de omgevingsdiensten de opdracht hebben gekregen om een 

toekomstbeeld te schetsen voor de langere termijn. Het scenario van herinrichten van de omgevingsdiensten ligt op de 

tekentafel. De Provincie moet dit trekken, maar uiteindelijk ligt de beslissing bij de AB’s van de omgevingsdiensten.  
Het Rijk zal wellicht middelen willen achter houden als men niet voldoet aan de robuustheidseisen. 

Mevr. Wichgers geeft nog aan dat er vooralsnog geen schrijven is geweest over wat er gebeurt als de ODR niet robuust 

wordt. Er is nog geen wetgeving die dat kan afdwingen. 

 

De heer Neven vindt dat het de plicht van de gemeente Buren is om te kijken welke taken er overgeheveld kunnen 

worden. Hij vindt de ODR een goede organisatie en wil graag de nabijheid behouden. Dat is voor de raad en het college 

ook belangrijk. Mevr. Hartman, de heer Van Wolfswinkel en de heer Groen zijn het hier mee eens. 
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Mevr. Wichgers geeft nog aan dat kwaliteit het doel moet zijn en dat Culemborg vindt dat de 16,5 miljoen onvoldoende 

onderbouwd is. Die 16,5 miljoen meer maakt nog niet perse dat de ODR beter gaat functioneren. ODR doet het al heel 

goed. Bij de start van de OD’s was de kwaliteit juist belangrijk. Voor een kwalitatieve dienstverlening zijn de ODR en het 

GS in het leven geroepen. Nu gaat het om het geld. 

 

Mevr. Wichgers en dhr. Vlekke leggen uit dat als het AB akkoord gaat met dit plan van aanpak, dat dan een onderzoek 

/inventarisatie gestart wordt naar de mogelijkheden van het overhevelen van taken. Daarna wordt per gemeente bekeken 

wat er gedaan kan/moet worden. De inventarisatie kan wel 1 jaar tot 1,5 jaar duren. Daarna weten we waarschijnlijk ook 

meer over hoe het Rijk en GS met deze situatie om gaan en hoe het loopt in het Gelders Stelsel. Dan hebben we meer 

informatie. Voor nu vraagt de ODR om een welwillende houding van de gemeenten om mee te denken. Uiteindelijk zal 

maatwerk per gemeente nodig zijn. 

 

Het doel moet wel zijn om die 16,5 miljoen aan omzet te halen.  

 

De 6 aanwezigen zijn akkoord met het plan van aanpak. 

De 3 afwezigen zijn akkoord met het plan van aanpak, waarbij wel verschillende aandachtspunten zijn genoemd. 

 

Het AB neemt kennis van  

1. Het Plan van aanpak Robuustheid; 

2. De brief van de Minister: beoordeling zelftoets Robuustheid en bijbehorende checklist PvA 

3. Het Rapport Omgevingsdienst in beeld 2023 en de notitie hierover. 

 

Het AB besluit 

1. Het Plan van aanpak Robuustheid vast te stellen. 

05 Toename juridische producten De heer Vlekke geeft een toelichting op de notitie. Hij geeft daarbij aan geen mogelijkheden te zien om de juridische 

producten te verminderen. 

 

Mevr. Hartman mist de vervolgstappen in de notitie. De heer Vlekke geeft daarbij aan dat het omstandigheden betreft die 

we niet kunnen beïnvloeden, dus dat de ODR geen vervolgstappen ziet. 

Mevr. Hartman geeft aan dat zij zorgt voor ambtelijke suggesties over hoe dit te verbeteren. Zij hebben ambtelijk wel 

ideeën. 

 

Het AB neemt kennis van  

1. De informatienotitie over de toename van juridische producten. 

06  Trimester Marap De heer Vlekke legt uit dat er een uitgebreidere reactie komt in het jaarverslag over klanttevredenheid. 

 

Het AB neemt kennis van 

1. De totaal Trimester Marap 2023 

07 Financiële Verordening  Het AB neemt kennis van 

1. De AB notitie ‘Financiële Verordening 2023’ 
2. De Financiële Verordening 2023 

3. De Was-wordt lijst bij de Financiële Verordening 2023 

 

Het AB besluit 

4. Tot het vaststellen van de Financiële Verordening 2023 
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08 Wijziging GR De heren Van Wolfswinkel, Groen en Neven hebben geen opmerkingen over de beantwoording van de zienswijzen. 

 

De heer Slootweg wil dat de data van het informatieprotocol toch in de GR worden genoemd en niet alleen een verwijzing 

naar het informatieprotocol in de GR. Dit heeft drie redenen. 

- Harmonisatie van de GR-en. 

- Het actualiseren van het informatieprotocol is ook lastig 

- Sinds het informatieprotocol is vastgesteld, is er nog geen behoefte geweest de data aan te passen. 

 

Mevr. Hartman wil graag een beantwoording van alle genoemde zienswijzen met toelichting waarom een zienswijze wel of 

niet is overgenomen. 

 

Na overleg is het gehele AB akkoord met het opnemen van de data uit het informatieprotocol in de GR en dat de 

zienswijzen gemotiveerd beantwoord worden. 

 

Het AB neemt kennis van  

1. De AB-notitie met een voorstel voor de reactie op de zienswijzen op de concept wijziging GR. 

 

Het AB besluit 

2. Tot het vaststellen van de reactie op de zienswijzen op de concept wijziging GR, met dien verstande dat de data 

uit het informatieprotocol worden opgenomen in de GR en de zienswijze allen worden beantwoord. 

08 Rondvraag - 

09 Sluiting  Mevr. Wichgers sluit de vergadering. 

 


